
Bestyrelsesmøde mandag, den 11. december 2023 kl. 18.30 
 
Afbud: Randi 
Gæster: Vennerne 

 
Dagsorden:   

o Godkendelse af dagsorden.  
 
o Godkendelse af referat fra 13. november 2023 

 

o Vennerne har bedt om 20 minutter. De udtrykker bekymring for Vennernes fremtid, da de 
føler det svært at besætte poster ved stævner og udlejning af SKRK. Vi skal alle huske, at 
deres indtjening også er vores indtjening, og sidst er Venners overskud brugt til at etablere 
sand/grus mm ved løsdriftsfolden, som vi alle nyder godt af. 

 

o Orientering v/daglig leder 
o Siden sidst. Minilæsseren mangler snart nye dæk og fælge. To nye bagdæk koster 

kr. 6.900,- + moms ifølge tilbud. Martin undersøger evt. sammen med Jesper 
Bligaard, hvad vi evt. kan gøre, og hvad som er bedst rentabelt. Vores store 
græsslåmaskine er desværre kaput, og det kan ikke svare sig at reparere den. Vi skal 
kigge efter en ny brugt. 

o Der er lavet serviceaftale med et nyt firma, BE Installationer, på vores ABV anlæg 
(lovpligtig brandanlæg). 

o Status på personale – personalemøde skal planlægges. Tanja, Michell og Louise skal 
inviteres med til næste møde. 

 
o Orientering v/formanden 

o Siden sidst.  
o Byggesag/status. Der er givet orientering vedrørende byggesagen. Tænker ikke vi 

hører nyt før efter nytår. 
o Årshjul 

 
o Orientering v/kasserer 

o Rikke ”lægger arm” med klubmodul. De er ikke nemme at tale med i denne 
overgangsfase til Zakobo. 

o Budget 2023.  
o Zakobo udsat til 1/1-2024. 

 
o Stævneudvalg: 

o Stævne 26-28/1-2024 C stævne i dressur 
o Stævne 2-4/2-2024 C stævne i spring 
o Stævne 24-25/2-2024 D stævne i både spring og dressur 

 
o Elevskolen/Undervisning/Heste: 

o Status på undervisning.  
 

o Sponsorudvalg:  
o Orientering. Nyt lys 



 
o Arbejdsdage:  

o  
 
 

o Møderække  
o Nye datoer for bestyrelsesmøder 

Mandag, 15/1-2024 
 
 

 
o Eventuelt 

o Staldgang, der laves prøvefelt efter uge 42 med HTC sliber. Status? 
o Mail sendt 13/11-23 til Lisa Nilson ang. beklædningsplade som meget gerne må 

fastskrues næste gang, vi har en lift. 
o Lys i gadelygterne på vejen mellem Travbane og SKRK. Der skal lægges nye kabler og 

sandsynligvis også nye lampehoveder. Berit kigger på, hvad som er muligt.  
o Radiatorer i huset bad/toilet og i gangen ovenpå. Berit kigger på det. 
o Rengøring på SKRK. Lene laver et opslag. 
 


